



## Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 24. november 2020 kl. 16.45 – 19.00 i Grex på Filippavej.

Tilstede: Mette Bache, Tore Dyrberg Jessen, Jens Christian Neuschaeffer, Nina Schøller Larsen, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, Jesper Kongsted, Sofus Ørum Lammert 9.B, Anja Camilla Jensen, Ida Baunsgaard 9.C, Kristian Svinth Sørensen, Anja Johansen, Bjarne Benda, Michael Vork, og Helle Spanggaard

Fraværende: Sabrina Eifler

Sekretær: Michael Vork/Helle Spanggaard

	Hvem/ Hvornår	Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM	Formål & mål
<b>01. Godkendelse af referat af september mødet</b>	Alle, Hvert SBM	Referatet er udsendt på forhånd	Beslutning Protokol skrives under
Noter/referat: Referat var taget til efterretning			
<b>02. Godkendelse af dagsorden</b>	Alle, Hvert SBM	Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand	Beslutning
Noter/referat: Dagsordenen blev godkendt			
<b>03. Status fra</b>			Information
<b>Ledelse</b>		<p><b>Præsentation af ny skoleleder</b> Kristian Svinth Sørensen præsenterede sig selv som ny skoleleder. Kristian har haft en rigtig god startuge i sit nye job og oplever, at alle har taget godt imod ham.</p> <p><b>Introuger for Kristian v. Helle</b> Lidt information fra Helle om det program, ledelsen har tilrettelagt for den første periode.</p> <p><b>Hvad er status på skolen nu ift. Corona v. Michael</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Nye procedurer på begge afdelinger om morgenen særligt</li> <li>- Skolen har haft to smittede elever i 6C, men det virker til at være taget i opløbet. Alle fra klassen og dem der har været i</li> </ul>	



<p><b>Formandskab</b></p> <p><b>Elevråd</b></p>		<p>nærkontakt, er blevet testet to gange og alle er i skole igen.</p> <p><b>Henvendelse fra Bjarne Benda omkring Huset (1 bilag)</b>  Huset oplever store udfordringer omkring det nuværende budget, der er reguleret på baggrund af børnetallet pr. august måned (august regulering). Der er begyndt at tikke udmeldelser ind i klubben, og der er mistet det dobbelte antal børn i forhold til, hvad der plejer at gå ud i samme periode. Det påvirker budgettet i høj grad og Bjarne har ventet på en hjælpe pakke fra kommunen. Huset fik blot 24.000 i hjælpe pakke og blev trukket 194.000 i forbindelse med august reguleringen på baggrund af en dalende medlemstal.  Corona klub i Huset er yderligere svært, da klubben får børn fra 8-10 forskellige skoler, der ikke må blandes i hverdagen. De børn, der er meldt ud, kommer fra forskellige skoler.</p> <p>Skolebestyrelsen besluttede at rette henvendelse til forvaltningen og bede dem om økonomisk hjælp, ift. coronasituationen, da det er denne, der pt. udfordrer bemanning og økonomi.</p> <p>Formandsskabet taler sammen og ledelsen retter henvendelse.</p> <p>Intet nyt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Eleverne på Fi efterlyser, at IT-betjenten også er fysisk til stede på Filippavej. De foreslår, at rummene Dialogos eller hulen kunne benyttes. Dette bakkede medarbejderrepræsentanterne op om, da det er sårbart, når pc'ere går i stykker - undervisningen er afhængig af hurtig reparation.</li> <li>- Faglig kodning: De ønsker at eleverne i højere grad selv er ansvarlig for at den faglige kodning indgår i undervisningen og vil gerne medvirke i flere projekter herom.</li> <li>- De ønsker ligeledes flere opladningsmuligheder i lokalerne.</li> </ul>	
Noter/referat:			
<b>04. Projektgrupper</b>			Videndeling og drøftelse



		<p><b>Status fra de to projektgrupper – videndeling:</b></p> <p><b>NE:</b> Arbejdsgruppen har været på tur rundt på NE. Temaer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- SFO er i samme lokaler, der er undervisning.</li> <li>- Faglige lokaler N/T, H/D lokalerne.</li> <li>- En tur på loftet – ny mulighed for udnyttelse?</li> <li>- Fundraising</li> <li>- Gymnastiksal projektet</li> </ul> <p>Formanden har været i kontakt med Gladsaxe kommune, der har en særlig økonomimodel, der kan anvendes ifm. skoleinvesteringer. Dette forfølges nærmere. Projektgruppen fortalte om næste step i arbejdet.</p> <p><b>FI:</b> Tore fremlagde bilag fra gennemgang af alle bygninger, udearealer i klub og Filippavej. Huset er næste rundtur. Projektgruppen omdelte bilag og fortalte om næste step i arbejdet.</p> <p><b>Orientering om Væksthuset</b> Møde med Tagtomat. Kort orientering fra Nina. Står klar 1. april 2021.</p> <p><b>Orientering om Fundraising FI</b> Fundraising gruppen mødes inden jul ift. evt. Novo Nordisk ansøgning omkring naturfag. Opbakning fra skolebestyrelsen hertil.</p>	
Noter/referat:			
<b>05. Mobilpolitik 1. gang</b>		Herunder tilbagemelding fra lærerne vedr. mobilpolitik (1 bilag)	Opsamling – 1. behandling
Noter/referat			
Der blev omdelt bilag og refereret fra de høringer, der har været i personalegruppen. Efter god debat mundede det ud i, at Kristian udarbejder et oplæg ift. politik for digital dannelse. Bilag sendes til ham.			
<b>06. Trivselsundersøgelsen?</b>		Den nationale trivselsmåling blev gennemført i alle klasser fra februar til juni (3 bilag)	Information og drøftelse samt videre bearbejdning i projektgrupperne
Noter/referat:			



Helle fremlagde data fra trivselsundersøgelsen i 19/20. Det blev besluttet, at disse data skal bruges ind i projektgruppernes arbejde og være med til skolens arbejde med at skabe bedst mulige rammer for eleverne.

**06. Eventuelt**

Noter/referat:

Alle skolebestyrelsesmedlemmer fik i T-shirt med skolens logo og med 'skolebestyrelse' i tekst. Kan bruges i forældrekafe, dialogmøder mm.